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Vážení spoluobčané,

Setkání obcí a měst s názvem Březová - Bre-
zová, která již vstoupila do všeobecného pod-
vědomí, se letos uskuteční v našem městě,
a to 30. 7. 2022. Jedná se o již 29. ročník s tím,
že nebýt covidových patálií, jednalo by se
o jubilejní 30. ročník. Naposledy tuto akci
hostilo naše město v roce 2013. Aktuálně pro-
bíhá řada jednání, schůzek a konzultací, aby-
chom se při této akci předvedli v dobrém svět-
le. Současně připravujeme propozice soutěží
(fotbal, nohejbal, volejbal a požární sport),
řešíme stravování či ubytování účastníků
a v neposlední řadě také hudební vystoupení
na večer. Myslím, že mohu prozradit, že
hlavní hvězdou večera bude písničkář Pokáč.
Již teď se můžeme těšit. Pro účel tohoto
setkání bude využívána grafická značka,
která je pod textem. Teď už zbývá pouze
si přát, aby nám bylo nakloněno nejen počasí,
ale i epidemická situace.

Setkání obcí s názvem
Březová – Brezová bude
letos u nás Výměna autobusové zastávky na náměstí

měla velmi pozitivní ohlas. Je zřejmé, že
i esteticky je mnohem přijatelnější, než
původní tmavá varianta. Další takovou obno-
venou zastávkou je ta ve Slunečním údolí. Již
při její realizaci vyslechli naši zaměstnanci
řadu pochvalných sdělení na adresu nové
zastávky. Další, která je na řadě, jakmile nám
bude přát počasí, je zastávka na ulici Brněn-
ská. Jsem přesvědčen, že jde o uživatelsky
velmi pozitivní krok.

Autobusové zastávky
mění svou tvář

Po řadě složitých jednání bylo dosaženo závě-
ru, že parkoviště na ulici Hradecká bude.
Mělo by vyrůst v části, kde dříve bývala
ledová plocha a celkově by nově mělo být
obslouženo 20 zájemců o zaparkování svého
vozidla. Dlouhodobá poptávka po této reali-
zaci bude vyslyšena. Realizace by měla zapo-
čít na jaře letošního roku a vnímám, že oby-

Parkoviště na ulici Hradecká se již projektuje
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vatelé bydlící na této ulici se již nemohou
dočkat. Nezbytné však bude projít sítem vyjá-
dření veškerých správců sítí, neboť se jedná
o „zátopové území” s umístěným březov-
ským vodovodem. Což mnozí zahrádkáři na
ulici Hradecká pocítili na vlastní kůži. Pevně
však věřím, že dojdeme vytýčeného cíle bez
ztráty kytičky.
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Jak bylo již avizováno, rozpočet města počítá
s opravou posledních mostů v našem městě.
Dodavatelská firma je objednána, cena
odsouhlasena a mosty ve výrobě. Termínem
zahájení realizace by měl být měsíc duben.
Všichni, jichž se tato oprava bezprostředně

Mosty jsou již ve výrobě

Cyklotrasa, která protíná naše město, si
zaslouží, aby byla posunuta na vyšší úroveň
uživatelské přívětivosti. To by měla zajistit
dobíjecí stanice pro elektrokola, která bude
sama napájena výhradně sluneční energií.
Jedná se o projekt, který je v ČR již realizován
a reference, jak jsem si zjistil, jsou veskrze
dobré. Jedná se o zařízení, které je soběstač-
né, nepotřebuje tedy jakékoliv dodatečné
investice v podobě elektropřípojky, pří-
střešku apod. Na uvedenou investiční akci
jsme požádali o dotaci na Pardubickém kraji.
Vloni nám podobný projekt nebyl Pardubic-
kým krajem podpořen. Věřím, že letos to
bude úplně jinak.Co vy na to, krajský úřade?

Dobíjecí stanice
pro elektrokola vyroste
v atletickém areálu

I v letošním roce plánujeme modernizovat či
upravit sběrná místa tříděného odpadu. Prv-
ním v plánu je sběrné místo na ulici Hradecká.
Jeho kompletní proměna je plánována
na 1. pololetí tohoto roku. Sběrné místo na
ulici Brněnská bude osazeno ohrazením tak,
jak je tomu u skateparku. Sběrné místo na
Dlouhé není umístěno na pozemku ve vlast-
nictví města, proto nemůžeme realizovat
žádné kroky vedoucí k modernizaci. Budeme
muset hledat cestu, jak dát vše do pořádku.
Stávající sběrná místa budou na řadě míst
posílena o nové kontejnery. Špitálské pole se
rovněž může těšit na modernizaci a zcela
nový koncept sběrného místa. To však před-
pokládá zpracování projektové dokumen-
tace a kompletní stavební řízení. Projektová
činnost již byla zahájena a výsledkem bude
smysluplné umístění kontejnerů na vyhra-
zené plochy, nikoliv na chodníky, jak je tomu
bezmála 20 let.

Modernizace i rozšiřování
sběrných míst tříděného
odpadu

Modernizace čistírny odpadních vod (ČOV) bude zahájena. U zařízení, které je v ostrém provozu
pouze 6 let je to přinejmenším sdělení hodné zamyšlení. Neustále je třeba realizovat takové
kroky, které nepovedou k neúměrnému nárůstu cen stočného a tuto cenu budou držet na uzdě,
i když za cenu nemalých investic. Aktuálně bude z rozhodnutí zastupitelstva města pořízen šne-
kolis v hodnotě bezmála 3 mil. Kč, který by měl přinést úsporu na provozu ČOV až 500 tis. Kč roč-
ně.A to již stojí za tuto investici. Bohužel nejedná se o první investici od dokončení výstavbyČOV
a se znalostí všech okolností se mohu domnívat, že ani poslední.

Další etapa modernizace čistírny odpadních vod bude
zahájena

týká, budou ještě informováni před samot-
ným zahájením prací. Věřím, že drobný dis-
komfort v podobě dopravního omezení
během realizace bude měrou vrchovatou
vyvážen následným komfortem, který bude
touto realizací nově nastaven na řadu let.
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Pro ilustraci přikládám, jak si odpadové hospodářství stálo v uplynulém
roce 2021. Tedy na poplatku od občanů bylo vybráno 893 697 Kč, za
vytřídění odpadů jsme od společnosti EKO KOM, ASEKOL apod. inka-
sovali částku 208 945 Kč a celkové náklady za kapitolu odpadového
hospodářství (vč. sběrného dvoru) byly ve výši 1 572 183 Kč. Z uvede-
ného je zřejmé, že město dotovalo tuto kapitolu částkou 469 541 Kč
a každému občanovi našeho města jsme tím v loňském roce ušetřili
částku přibližně 285 Kč.A to není málo. Lze předpokládat, že v letošním
roce bude úspora občana, oproti skutečným nákladům, v obdobné výši.
Jsem si jist, že většina z vás rozumí tomu, jak se výše poplatku stanovu-
je, proč je vůbec stanovena a rovněž i tomu, že rozhodně nejsme s výší
poplatku na zákonném maximu.

Poplatek, který každý rok pla-
tíme za svoz a likvidaci domov-
ního odpadu je poplatkem, sta-
novení jehož výše není zcela
v rukou zastupitelstva dané
obce. Společnost LIKO Svitavy
a.s., zajišťující svoz a likvidaci
domovního (komunálního)
odpadu, nám každý rok sdělí,
jaký poplatek na osobu a rok
bude od nás vyžadovat. Jde jed-
notnou cenu pro všechny obce,
kterým zajišťuje tuto službu.
Pro rok 2022 nám tak stanovila
poplatek ve výši 852 Kč za osobu a rok. Pokud porovnáte s výši poplatku
stanovenou zastupitelstvem města, tj. 750 Kč na osobu a rok, nutně
musíte dojít k závěru, že každému občanovi našeho města uvedenou
službu dotuje částkou min. 102 Kč.

Karel Adámek, starosta

Odvrácená strana odpadové
hospodářství, poplatek

Nejde jen o hledisko estetické. Vzhledem k potravě psů je jejich trus
solidní biologickou náloží, která své okolí znehodnocuje. Psí trus je
bohaté naleziště bakterií, virů a parazitů a rozkládá se jen zvolna
a nebezpečné organismy se usazují v okolní půdě. A tak volně odložený
v blízkosti dětského hřiště ho určitě potkat nechceme.

Sbírat a uklízet nepořádek po pejskovi, ať už je to čivava nebo vlčák,
prostě musíme. Městská vyhláška v tomto ohledu hovoří jasně. Nikdo
si nechce po podrážce rozmáznout něco psího. Výmluvy, proč psí trus
nesbírat, jsou známé. Třeba že bobky mého psa jsou tak malé, že
vlastně nemá cenu je sbírat, že jsou jen v trávě podél chodníku či cyklos-
tezky, že u sebe právě nemám sáček, bolí mne záda a kolena, takže se
k nim ani neohnu. A nakonec, není to spíš povinností rychlé roty, tedy
zaměstnanců města, kteří mají na starost úklid veřejných prostranství?
Ne, je to opravdu jen naše povinnost, nás pejskařů. A z mého pohledu
především slušnost.

Jitka Bencová, místostarostka

V loňském roce jsme pořídili pět nových košů na psí exkrementy, letos
budeme v tomto trendu pokračovat. Chtěla bych apelovat na majitele
psů a požádat je, aby po svých chlupatých kamarádech uklízeli doma
i venku, na zahradě, v parku, na poli i v lese. Klidně sbírejte i do plasto-
vých sáčků, aspoň jim prodloužíte dobu smysluplného využití. A pak je
– ty bobky, nikoliv sáčky – spláchněte do záchodu. Děkuji.

UKLÍZEJME PO SVÝCH
PSECH
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Z ČINNOSTI
MĚSTSKÉ POLICIE
Vloni na začátku roku jsem Vám tu přál,
aby rok 2021 byl lepší než ten rok před-
chozí. Bohužel i rok 2021 však byl velmi
komplikovaný, plný zmatků a pokračo-
vání celosvětové krize okolo onemoc-
nění covid-19. Střídaly se časy špatné
i lepší, ale hlavně se to velmi podepsalo
na lidském soužití a na vztazích mezi
lidmi všeobecně. Toto období nejistot,
zákazů a vládních opatření se naší spo-
lečností táhne již dlouho a bez viditel-
ného konce. Chápu frustraci každého, ať
už je jakéhokoliv názoru. Mě nejvíce mrzí
právě ta rozdělená společnost a přál
bych si, abychom všichni byli na stejné
lodi a nenechali se často unášet emoce-
mi. Každého z nás se krize nějakým způ-
sobem dotkla. Někoho více, někoho
méně. Někdo se přizpůsobil a někdo táhl
do boje. Jsem však přesvědčený, že
každý činil podle svého nejlepšího svě-
domí a vědomí. Kdo měl pravdu, nako-
nec ukáže až čas a budoucí historie.
Momentálně ovšem není dle mého důle-
žité, kdo tu pravdu má.Vlastně toto doha-
dování nás dostalo do této nevraživé
nálady. Velmi důležité je naopak naučit
se společně zase žít a vycházet spolu bez
ztráty důstojnosti a zbytečných konflik-
tů. Každý se s touto krizí vypořádal jinak.
Vzájemně si pomáhejme k překonání
těžkého období. Věřím, že už jen ta
snaha o porozumění může pomoci ke
klidnějším dnům. Přeji všem občanům,
aby tento rok byl ve znamení spojování
lidí, trpělivosti a tolerance. Abychom se
konečně brzy dočkali zdárného konce
tohoto těžkého období.
Již nějakou dobu se tu rozmáhá, pře-
vážně u dětí, provozování airsoftu. Jsme
rádi, že hlavně děti mají větší zájem

Na chodníku před budovou muzea hraček
na Moravském náměstí byly nově umís-
těny betonové květináče. Město je zde
umístilo z důvodu ochrany kanalizace,
která se pod chodníkem nachází, před
najížděním těžkých nákladních vozidel.
Vzhledem k umístění to značně ovlivnilo
zásobování prodejny potravin. Někteří
řidiči parkují na okraji vozovky, což způso-
buje překážku v nepřehledném úseku
okolo kostela. Bohužel řešení pro zásobo-
vání v našem městě je velmi komplikované
a žádná z alternativních možností není ide-

o venkovní aktivity a nehrají jen počítačové
hry. Nicméně je nutné připomenout, že
zacházení s airsoftovými zbraněmi má
nějaká pravidla a zejména rodiče dětí by v
tomto případě měli své děti poučit. Airsof-
tové zbraně jsou podle zákona o střelných
zbraních a střelivu zbraněmi kategorie D,
které může nabývat do vlastnictví každý
plně svéprávný člověk starší 18 let. Je tedy
evidentní, že děti, které s těmito zbraněmi
manipulují, musí mít dohled odpovědné
osoby. Paradoxně ve Březové nad Svitavou
však problémy způsobili spíše mladiství
než děti. Držitel zbraně kategorie D také
nesmí tuto zbraň nosit viditelně na veřej-
nosti nebo na místě veřejnosti přístupném.
Je samozřejmé, že střelba z takovéto
zbraně není možná kdekoliv. Ke střelbě z
paintballových a airsoftových zbraní musí
být určen bezpečný prostor, zajištěn
dohled odpovědné osoby nebo musí být
takové místo viditelně označeno jako mís-
to, kde probíhá střelba. Neradi bychom
omezovali provozování tohoto koníčku,
nicméně žádáme hlavně rodiče, aby svým
dětem nedávali tyto zbraně úplně bezmyš-
lenkovitě. Ač se to možná někomu nezdá,
tak i airsoftová zbraň může ublížit.

ální. Na Moravském náměstí v parku
není vždy volné parkovací místo, a i když
se tam najde místo pro dodávku, či
nákladní vůz, tak přesun palet přes silnici
1.třídy není úplně šťastným řešením.
Žádáme proto řidiče, aby byli v tomto
místě ostražitější než doposud.
Jako městská policie jsme občas možná
trochu benevolentnější při dohledu na
dodržování obecně závazné vyhlášky
o volném pohybu psů, nicméně bylo by
dobré, aby občané měli na paměti, že
tato vyhláška je v platnosti a týká se
všech psů bez ohledu na rasu, či velikost.
V případě, že dojde ke škodě způsobené
právě volně pobíhajícím psem, je vždy
zodpovědný majitel zvířete. Podle
občanského zákoníku není důležité,
jestli pes utekl z pozemku bez vědomí
majitele, nebo majitel jej prostě venčí
bez vodítka. Převážně v místech, kde
jsou součástí provozu i motorová vozidla
je třeba pamatovat na to, že je nutné
dbát zvýšené opatrnosti. Ačkoliv svému
domácímu mazlíčkovi můžete věřit,
stále se jedná o tvora, který má vědomí,
ale reaguje spíše pudově než s rozmys-
lem. V tom horším případě nemusí jít
pouze o škody, ale i o zdraví. Myslím, že
není třeba připomínat, že každý pes
může způsobit i újmu na zdraví, a že si
uvědomujeme, že jsou věci, které již
oprava, nebo náhrada škody nespraví.

Jaroslav Hřebíček

Závěrem bych chtěl ještě jednou popřát
do roku 2022 jen to nejlepší pro každého.
Hlavně, ať jste všichni zdraví a šťastní.
Zároveň přeji, ať jsme k sobě všichni
v příštím roce trochu ohleduplnější
a zažíváme radostné chvíle i v těžkých
obdobích.

P

16.

ROVOZNÍ DOBA
KNIHOVNY PLATNÁ
OD ÚNORA
Pondělí 8:30-12:00 12:30-15:00

Čtvrtek 8:30-10:30 13:00-17:00

Úterý 8:30-11:30 14:00-17:00

Pátek 8:30-10:30 12:00-16:00

Středa 8:30-12:00 12:30-15:00

Děkuji tímto paní Jitce Bencové za sponzorský dar. Věnovala kočičkám
veliký pytel granulí. Děkujeme.

Věra Ježová

Žádám, prosím, nechávejte kočky kastrovat, aby nepřibývalo hlado-
vých tuláčků. Děkuji.

Z HASIČÁRNYKOČIČKY DĚKUJÍ
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Z HASIČÁRNYZPRÁVY ZE ZŠ

Viděli jsme neobyčejně zdařilou prezentaci a videa z míst, která pan
Kocůrek navštívil a ke kterým si vytvořil vřelý vztah.

Nejprve jsme v listopadu 2021 přivítali na půdě školy pedagoga a cesto-
vatele Mgr. Karla Kocůrka. Připravil si pro žáky 4. až 9. ročníku před-
nášku o Středozápadu USA. Nižším ročníkům vyprávěl pan Kocůrek
o svých zážitcích z cest česky s minimálními prvky angličtiny, starší roč-
níky již měly výklad kompletně v angličtině.

Společně jsme procestovali státy Kalifornie, Arizona, Nevada, Utah
a Colorado. Postupně jsme navštívili města San Francisco, LosAngeles,
Las Vegas a San Diego. Potkali jsme se s původními obyvateli USA
a poznali jejich zvyky a pozoruhodný způsob života. Následně jsme
mohli obdivovat krásu národních parků USA a tamní jedinečnou faunu
a flóru.
Celé osobité setkání se stalo milým zpestřením školního života.

V závěru roku 2021 se základní škola zapojila do zajímavých vzděláva-
cích aktivit.

Pro I. stupeň byl zvolen preventivní program nazvaný Netiketa, který
byl zaměřen na pravidla chování na internetu. Žákům byla zdůrazněna
základní pravidla slušného chování v online světě, při online hrách, na
sociálních sítích a aktuálně též během online výuky.
Pro II. stupeň byl vybrán preventivní program s názvem Závislosti
online a jejich rizika.V průběhu velice otevřené besedy, jež byla bohatá
na konkrétní dotazy, byly klasifikovány online závislosti, nadměrné
používání internetu, online rizika a rozšifrovány jednotlivé fáze závis-
lého chování.
Žákům se tak postupně odkrývala všechna nebezpečí, která na ně na
internetu číhají.

V prosinci 2021 se žáci 2. až 9. ročníku setkali s lektorem preventivních
programů panem Hanákem ze vzdělávací společnosti e-DUHA.

• Rostlinné zbytky,

• popel z dřevěného uhlí.

CO PATŘÍTŘÍDIT DOORGANICKÉHOODPADU?

CO NAOPAK NEPATŘÍTŘÍDIT DO BIOODPADU?
• Maso a živočišný odpad (kosti, masové odřezky, šlachy, uzeniny atd.),

Do směsného komunálního odpadu bioodpad nepatří. Zabírá zbytečně
mnoho místa a jeho možné využití (např. kvalitní kypření půdy humu-
sem) tím vyjde naprázdno. Vytříděním bioodpadu ušetříte až 18 %
místa v popelnici na běžný směsný odpad. Cílem civilizované a uvědo-
mělé společnosti je snížit produkci odpadu na minimum a efektivně
využít vše, co již nepotřebujeme (tedy vyhazujeme do koše se směs-
ným odpadem, protože to již dále nelze upotřebit).

• čajové pytlíčky a kávový lógr,
• pečivo,

• peří, chlupy (pokud češete kočku nebo psa, tak odpad ze zvířecího
hřebenu),

• rostliny napadené chorobami,

• exkrementy zvířat, která krmíme masem,
• odpad, který patří do jiných třídicích nádob.

• cigarety a nedopalky,

• skořápky od vajec,

• lepenka (roličky od toaletního papíru či kuchyňských utěrek), papí-
rové kapesníčky i pečicí papír,

• piliny (chováte-li doma křečka nebo morče, tak šup tam s nimi),

K ukládání bio odpadu v našem městě slouží jednak kompostéry, které
domácnosti od města obdržely v předchozích letech, a od 1. ledna
letošního roku také nově dva velkoobjemové kontejnery na ulici Hřbi-
tovní umístěné nad parkovištěm u hřbitova. Místo je určené Obecně
závaznou vyhláškou města č. 2/2021, čl. 3, odst. 7, která nabyla účin-
nosti právě 1. 1. 2022. Na kontejnerech jsou čitelně vypsané druhy odpa-
du, který je možné sem ukládat. Místo k ukládání bio odpadu za hřbito-
vem již ke svému účelu neslouží, ukládat zde jakýkoliv odpad je zakázá-
no.

Návrat ke kořenům, tedy k přírodě, se nám jednou vrátí!

I když se vám mohou zdát nabízená řešení komplikovaná, uvidíte,
jak málo v závěru vyhodíte do klasické popelnice – a to se počítá!
A dobrý pocit, že jste součástí fungující společnosti nesoucí zodpověd-
nost za následky vysokého životního standardu, převáží prvotní neo-
chotu.

Jitka Bencová, místostarostka

Z HASIČÁRNYUKLÁDÁNÍ BIO
ODPADU

Jitka Bencová, místostarostka

§ vodné zůstává stejné jako v roce 2021, tedy 37,82 Kč za 1m včetně
10 % DPH,

3

Zastupitelé města Březová nad Svitavou schválili jednohlasně na veřej-
ném zasedání dne 13. 12. 2021 ceny vodného a stočného na rok 2022
takto:

§ stočné bylo schváleno na částku 72,55 Kč za 1m včetně 10 % DPH.3
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TJ SOKOL
BŘEZOVÁ NAD SVITAVOU

Máme tady rok 2022 a tak jsme tady s prvními informacemi okolo dění
v rámciTJ.

Zimní příprava v současné době probíhá intenzivně. K těmto účelům
jsou využívána snad všechna sportoviště v rámci Březové nad Svitavou
(areál hřiště, atletický areál na Dlouhé, tělocvična ZŠ), nová hala
v MoravskéChrastové a sokolovna v Bělé nadSvitavou.

Od posledního vydání Občasníku se v TJ stále pracuje na plné obrátky,
i když kvůli aktuální situaci okolo koronaviru nebylo možné uspořádat
plánované kulturní akce. Nicméně situace je oproti loňské zimě lepší,
protože máme možnost aktivně se připravovat na jarní část sezóny
2021/2022.

Azyl ve vnitřních prostorách našla všechna mužstva a družstva, i když
vzhledem k počtu sportovců a sportovkyň to opravdu nebyl lehký úkol.
V rámci zimní přípravy pokračují všechna mužstva a družstva v obdob-
ných sestavách jako na podzim. Jediná výrazná změna proběhla
u našehoA-mužstva, kde hlavního trenéra, kterým byl pan Josef Ehren-
berger, nahradil nový trenér, a to pan Jiří Valta. Vítej Jirko. Vedení TJ je
přesvědčeno, že tato změna bude novým impulzem pro většinu hráčů
mužstva a přinese jim možnost, jak získat nové zkušenosti v krajských
bojích.

Vážení sportovní přátelé,

Pro letošní rok je prioritou TJ jednoznačně sraz měst a obcí s názvem
Březová/Brezová, který by měl proběhnout ve Březové nad Svitavou.
S tímto je spojen i záměr TJ pokusit se dokončit realizaci rekonstrukce
hlediště pro diváky. Proto tomto směru jižTJ požádalo o dotaci, o jejímž
výsledku bude jasno někdy během června letošního roku, což je bohu-
žel pro následnou realizaci celého záměru pozdě. Vedení TJ proto
zkouší najít variantu, jak zajistit potřebné finanční prostředky, aby rea-
lizace rekonstrukce mohla proběhnout dříve.Aktuálně probíhají jedná-
ní, ze kterých bude v blízké budoucnosti jasné, jestli se podaří potřebné
finance zajistit v dostatečném předstihu a rekonstrukci provést včas.
Na závěr přejeme všem sportovcům a sportovkyním do jarní části
sezóny 2021/2022 mnoho úspěchů a co nejlepší umístění na všech sou-
těžích, kterých se zúčastní.

Ondřej Mrázek

Tímto by chtělo zároveň celé TJ poděkovat bývalému trenérovi panu
Josefu Ehrenbergrovi za jeho přínos pro Březovský fotbal, a to nejen po
sportovní, ale také lidské stránce.To, co se mu povedlo za poslední roky
ve Březové nastavit si zaslouží velké poděkování. Děkujeme za všech-
no.V době, kdy vznikal tento článek probíhají také poslední úpravy roz-
losování jarních termínů pro jednotlivá mužstva, takže v příštímObčas-
níku, bychom již měli mít k dispozici kompletní přehled jarních utkání.

1497 udělení práv výročního trhu Vladisla-
vem II. městysu Březová nadSvitavou

1787 zřízení poštovního úřadu

2007 otevření rozhledny JáryCimrmana
2012 založena Základní kynologická orga-

nizace Březová nad Svitavou - Brně-
nec

1907 zřízení parní pekárny v č. p. 10 a 11 na
Pražské ulici

1997 velká povodeň na Dlouhé, Morav-
ském náměstí, Brněnské ulici aZářečí

1947 přemístění pošty na náměstí z č. p. 71
do č. p. 22

1932 otevření koupaliště

1952 založena ZO Svazarmu, předchůdce
Sdružení Březovské stráně – AMK
vAČR

Bedřich Škraňka

1927 výstavba vodovodu ze Slunečního
údolí

1947 navrácení zvonů odvezených v době
2. světové války do kostela svatého
Bartoloměje

1992 založeno Sdružení Březovské stráně –
AUTOMOTO KLUB vAČR

1922 zakoupení hotelu Heidenreich č. p. 60
na náměstí pro českou menšinu –
Národní dům
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Z HASIČÁRNY
Krmení lesní zvěře

Za SDH Vlaďka Bártová

24. prosince se již potřetí vydali mladí hasiči nakrmit lesní zvěř. Každé z dětí do krmelce
něco dobrého doneslo, seno, jablka, kaštany, mrkev, lojové koule a zrní pro ptáky.Toto byla
poslední akce v roce 2021. Každé z dětí na ni dostalo vánoční balíček.

Kontakt: Kateřina Štoudková, tel.: +420 792 306 132, e-mail: obcasnik.brezova@email.cz.

Sazba a tisk: Tiskárna Osík, www.tiskarnaosik.cz

BŘEZOVSKÝ OBČASNÍK MK ČRje do evidence periodického tisku zapsán pod evidenčním číslem E 14767.

Vydavatel nezodpovídá za obsah a gramatickou úpravu příspěvků. Uzávěrka pro další číslo 30. 3. 2022

Vydavatelem je město Březová nad Svitavou, Moravské náměstí 1, 569 02 Březová nad Svitavou, : 00483869.BŘEZOVSKÉHO OBČASNÍKU IČ
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